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P R O T O K Ó Ł  NR XXX/21 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 stycznia 2021 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją związaną 

z panującą epidemią wywołaną wirusem COVID-19, radni Rady Miejskiej w Kożuchowie zajęli 

miejsca siedzące w bezpiecznej od siebie odległości oraz że została ograniczona ilość osób 

uczestniczących w sesji Rady Miejskiej. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał 

porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 22 stycznia br. o godzinie 

10:30 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok. 

    2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 

2021 rok.   /numer druku XXX/1/21/ 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok. 

    3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2021 rok. /numer druku XXX/2/21/ 

4. Sprawozdanie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie z działalności za 2020 rok: 

   4.1. Komisji Rewizyjnej. 

   4.2. Komisji Społeczno – Budżetowej. 
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   4.3. Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

   4.4. Komisji Skarg, wniosków i petycji. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXX/3/21/ 

   7.2. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok. /numer druku XXX/4/21/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 

2020-2027 /numer druku XXX/5/21/. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 

2020-2027 /numer druku XXX/5/21/ przyjęto do porządku obrad jednogłośnie. /za - 14/  

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok. 

    2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 

2021 rok.   /numer druku XXX/1a/21/ 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok. 

    3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2021 rok. /numer druku XXX/2a/21/ 

4. Sprawozdanie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie z działalności za 2020 rok: 

   4.1. Komisji Rewizyjnej. 

   4.2. Komisji Społeczno – Budżetowej. 

   4.3. Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

   4.4. Komisji Skarg, wniosków i petycji. 
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5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXX/3/21/ 

   7.2. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok. /numer druku XXX/4/21/ 

   7.3. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 2020-2027 /numer 

druku XXX/5/21/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok /numer druku XXX/1a/21/ oraz omówił zgłoszoną 

autopoprawkę. 

 

Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2021 rok /numer druku XXX/1a/21/ przyjęto do porządku obrad jednogłośnie. 

/za - 14/  

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały. /Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok /numer druku XXX/1a/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 3.2. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok /numer druku XXX/2a/21/ oraz omówił 

zgłoszoną autopoprawkę. 
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Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok /numer druku XXX/2a/21/ przyjęto do porządku obrad 

jednogłośnie. /za - 15/  

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji do 

projektu uchwały. /Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok /numer 

druku XXX/2a/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4. 

Żak Ryszard – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odczytał sprawozdanie z działalności 

komisji za 2020 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Społeczno-Budżetowej, odczytał sprawozdanie 

z działalności komisji za 2020 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Skwierczyński Piotr – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, odczytał 

sprawozdanie z działalności komisji za 2020 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Iskra Anna – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, odczytała sprawozdanie 

z działalności komisji za 2020 rok. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29 grudnia 2020 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa.  

Podczas dyskusji zwrócono uwagę, że w Biuletynie Informacji Publicznej nie ma 

zamieszczonych wszystkich zarządzeń Burmistrza Kożuchowa.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 
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Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Proszę o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych o naprawę w ramach 

gwarancji chodnika przy ul. Moniuszki, który został przełożony w 2019 r. (chodnik przy drugim 

wjeździe do  starej piekarni). W załączeniu zdjęcia.” 

 

2. „Mieszkańcy ul.  Brzechwy i Tuwima zwracają się z prośbą o zamontowanie przynajmniej 

2 szt. ulicznych pojemników na odchody piesków na tym terenie. Została wykonana wspaniała 

inwestycja związana  z budową dróg gminnych na tych terenach. Mieszkańcy są bardzo 

zadowoleni, że mają zrobioną nową drogę oraz chodniki, wobec czego poczuwają się, aby 

pilnować tam porządku. Jednak jest to bardzo utrudnione, ponieważ mieszkańcy sąsiednich ulic 

spacerują ze swoimi pupilami- pieskami, zwierzęta załatwiają się, a ich właściciele nie sprzątają 

po nich tych odchodów. Jest to bardzo przykre, że mieszkańcy sami nie dbają o swoje miasto. 

Uważam, że w tym zakresie powinny być za to otrzymywane wyższe kary finansowe.” 

 

3. „Mieszkaniec ul. Zielonogórskiej zgłosił fakt, iż po uzgodnieniach z Burmistrzem Kożuchowa 

zostanie wyczyszczony rów, który mieści się wzdłuż stadionu (za budynkiem przy 

ul. Zielonogórskiej 34). Rów jest bardzo zanieczyszczony i wymaga pilnego uporządkowania, 

w tej chwili nie spełnia swojego zastosowania. Ze względu na fakt, iż sprawa nie została 

załatwiona do dnia dzisiejszego, proszę o udzielenie informacji, kiedy ten temat zostanie 

wykonany?” 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. „W związku z przyjęciem na bieżącej sesji Rady Miejskiej Planu Odnowy Wsi dla sołectwa 

Mirocin Dolny, zasadne w mojej ocenie jest przeglądniecie pozostałych planów odnowy naszych 

sołectw, bowiem mogę domniemać, że zdecydowana większość naszych sołectw aktualnie nie 

posiada obowiązujących planów, a dotychczasowo obowiązujące utraciły obowiązujące ramy 

czasowe. Być może za zasadne było by również przygotowanie informacji z realizacji 

dotychczasowych planów dla sołectw.” 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. „Wnoszę o ponowne złożenie wniosku do ZDW dot. instalacji prewencyjnego systemu 

bezpieczeństwa na drogach w postaci radarowych wyświetlaczy prędkości m.in. na 

ul. Nowosolnej, Szprotawskiej. Specyfikacja urządzeń była już wcześniej określona przez ZDW.” 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

6. „Ulica 1 Maja po naprawie zagłębienia na ulicy przy wjeździe JKJ Metal powstało na nowo 

zagłębienie, które utrudnia przejazd samochodów. Proszę o usunięcie usterki powstałej podczas 

modernizacji kanalizy.” 
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7. „Ulica 1 Maja po odtworzeniu nawierzchni na odcinku kostki w kierunku Żagania na całej 

długości po wymianie kanalizacji, nawierzchnia uległa deformacji. Proszę o poprawę od 

wykonawcy oraz o utwardzenie, aby nie powstał powtórny ubytek drogi.” 

 

8. „Mieszkańcy ulicy 1 Maja zwracają się z prośbą o przeprowadzenie ponownego odbioru 

drogi na nowej drodze gminnej, która zastała zrobiona w ubiegłym roku z kostki granitowej 

(kostka częściowo uległa zagłębieniu oraz powstały ubytki). Prosimy o ponowny przegląd 

drogi.” 

 

9. „Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie zwraca się z ponowną prośbą o zamontowanie 

znaku ostrzegawczego (przy wyjeździe Straży Pożarnej) na ulicy Chopina. Samochody 

wyjeżdżające na zdarzenie mają problem z wyjazdem.” 

 

10. „Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie zwraca się z pilną prośbą o usunięcie dziury na 

ul. Głogowskiej, która utrudnia wyjazd samochodów strażackich do działań. Powstała dziura 

powoduje uszkodzenie opon w samochodach strażackich.” 

 

11. „Mieszkaniec ulicy Polnej 11 zwraca się z ponowną prośbą o udrożnienie rowu, który 

znajduje się na terenie działek.” 

 

12. „Mieszkańcy ulic 1 Maja oraz Żagańskiej zwracają się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa 

o zgłoszenie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o usunięcie usterek - zapadniętych studzienek na 

drodze które, stwarzają zagrożenie na drodze wojewódzkiej.” 

 

13. „Mieszkańcy ulic Szprotawskiej oraz Polnej proszą o zamontowanie na drodze Wojewódzkiej 

nr 297 znaku informacyjnego o prędkości pojazdu wjeżdżającego do miasta. Mieszkańcy 

przechodzący przez przejście dla pieszych mają obawy o swoje bezpieczeństwo podczas przejścia 

przez jezdnię. Takie tablice informacyjne dla kierowców zamontowane są w kierunku Szprotawy 

i informują z jaką prędkością jedzie dany pojazd.” 

 

14. „Proszę o interwencję na ulicy Rynek, do właścicieli oraz zarządcy wspólnot o usunięcie 

nakryć na wsypy do piwnic. Obecne przykrycia zagrażają wpadnięciem do środka oraz 

umożliwiają wrzucanie materiałów łatwopalnych do środka (ostatnio był taki przypadek 

powstania pożaru w jednej z piwnic przy ulicy Rynek 15).” 

 

Do pkt. 7.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów /numer druku XXX/3/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

kkuku
Podświetlony
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Do pkt. 7.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 

2021 rok /numer druku XXX/4a /21/. 

 

Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 

2021 rok /numer druku XXX/4a /21/ przyjęto do porządku obrad jednogłośnie. /za - 15/  

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok /numer druku XXX/4a /21/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 2020-2027 /numer druku XXX/5/21/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

            W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

            Podczas dyskusji zwrócono uwagę na zapisy uchwały w  pkt. dot. Oceny mocnych 

i słabych stron miejscowości, w której będzie realizowana operacja. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie   

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 2020-2027 /numer druku 

XXX/5/21/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie § 35 ust. 5 statutu Gminy 

Kożuchów stwierdził, że z powodu zaistniałych przyczyn technicznych uniemożliwiających 

przeprowadzenie głosowania za pomocą urządzenia elektronicznego, zarządził głosowanie jawne 

imienne. Wywołani kolejno radni Rady Miejskiej w Kożuchowie wypowiedzieli się na temat 

procedowanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 
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Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina – radna 

Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Żak Ryszard – radny Rady Miejskiej, 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady 

Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji zaproponowano, aby pozostałe sołectwa w Gminie Kożuchów 

uaktualniły swoje plany odnowy wsi, poproszono o utworzenie toalety w samym centrum 

miasta, zapytano o ogrodzenie starego cmentarza przy ulicy Kolorowej, omówiono propozycję 

godnego uprzątnięcia wspomnianego cmentarza, w imieniu mieszkańców ulicy Grota 

Roweckiego podziękowano za szybkie uporządkowanie terenu przy wjeździe na parking, 

poproszono o postawienie znaku zakazu parkowania wzdłuż chodnika przy ulicy Anny Haller, 

omówiono sprawę nadzoru sali gimnastycznej przy ulicy Anny Haller, zapytano czy znaleziono 

teren pod nowe miejsce na cmentarz komunalny, poproszono o naprawę rynny przy sali 

gimnastycznej przy ulicy Anny Haller. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 9. 

Protokół Nr XXIX z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2020 roku przyjęto jednogłośnie.  

/za – 15/  

Do pkt. 10. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:25. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

 /-/  Magdalena Raszewska         /-/  Ireneusz Drzewiecki 
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Podjęte uchwały: 

- XXX/256/21 – w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2021 rok. 

- XXX/257/21 – w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie 

na 2021 rok. 

- XXX/258/21 – w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

- XXX/259/21 – w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2021 rok.  

- XXX/260/21 – w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mirocin Dolny na lata 

2020-2027.  

 

 


